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Írásbeli választ iHénvlőkérdés

dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . §-ra kérdést kívánok feltenni dr. Pintér Sándor
Belügyminiszterhez

„Kik és mikor döntöttek arról, hogy Miskolcon rabkórház létesüljön? ”

címmel .

Kérdésemre a választ írásbeli (elektronikus) formában kérem a Miniszter Úrtól .

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/13343 . számú írásbeli kérdésre 2017 . január 5-én keltezett írásbeli válaszából kiderül ,
hogy „a Kormány a meglévő rabkórház kiváltását tervezi egy új Büntetés-végrehajtás i
Egészségügyi Központ létrehozásával”, illetve az is, hogy e célból „a Kormány elő irányzatot
biztosít a Miskolci BAZ Megyei Kórház területén található használaton kívüli szülészet -
nőgyógyászati épület átalakítására . ”

Tekintve, hogy a miskolciak továbbra sincsenek tisztában a döntés körülményeivel, ne m
kaptak megfelel ő információt ezek részleteiről, kérem Miniszter Urat, adjon tájékoztatást az
alábbiakról is :

1.Pontosan milyen szakmai előkészítő munka után döntöttek a helyszín kiválasztásáról ?

2. Kik döntöttek? Mikor ?

3.Mikor történtek az egyeztetések, llnilyen megállapodás született ezeken ?

4. Kik vettek részt az egyeztetéseken, ki, vagy kik vettek részt azokon Miskolc Megyei Jogú
Város Polgármesteri Hivatala, illetvé a Borsod-Abaúj-Zemplén megyei Kórház részér ő l?

Országgyűlési képviselő



5. Milyen lépések történtek a Miskolcon élők, az érintett orvosok, illetve a szakdolgozói kör
véleményének kikérése érdekében ?

Tisztelettel kérem, hogy válaszát részemre csak elektronikus úton továbbítsák,
papírformátumra nem tartok igényt.

Előre is köszönöm !

Miskolc, 2017 . január 6
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Varga László
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